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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 49 

от 25.11.2014 г. 
Днес, 25.11.2014 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински съвет се 

проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 

На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: Златка Питакова,  Марин 

Пейчинов, Нели Маринова,Живка Великова, Ивелина Миткова, Росица Иванова, 

Радка Желева, Петър Иванов,Тюркян Мехмед, Селятин Исмаилов и Янка 

Господинова.  

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Желяна Донева – 

заместник кмет на Община Алфатар,  Павлина Друмева – Директор на Дирекция 

ОА, Иван Енчев – Директор на Дирекция СА,Стефка Жекова – секретар на 

общината, Камелия Христова – ст.специалист ОС, кметове на кметства и г- жа 

Виолета Ранкова – директор на ЦДГ „Щастливо детство „ гр.Алфатар. 

Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо Донева, уважаеми 

специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове на кметства и гости   

добър ден и добре дошли на днешното 49 заседание на ОбС Алфатар. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка на 

кворума.   

Колеги, на основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно , присъстват 

11 общински съветници и ОбС може да взема законни решения. Откривам 

днешното 49 заседание на ОбС гр.Алфатар. 

 На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА и покана №13 от 2014г.,изх.№ 

114/17.11.2014г. съм свикала днешното заседание на Общински съвет Алфатар. . 

Имате проекта на дневния ред и материалите за днешното заседание. 

Междувременно получихме от общинска администрация  на 17.11.2014г. след 

обяд три допълнителни докладни записки , които Вие получихте своевременно.На 

заседание на ПК на 21.11.2014г. се взе решение да бъдат включени в проекта на 

дневния ред в днешното заседание както следва: 

Точка четвърта:докладна записка относно Прекратяване на съсобствеността 

между Община Алфатар и физически лица чрез продажба на съсобствениците на 

общинската част. 

Точка пета : докладна записка относно Прекратяване на съсобствеността между 

Община Алфатар и физически лица чрез продажба на съсобствениците на 

общинската част. 

Точка седма : докладна записка относно Даване съгласие за закупуване на лек 

автомобил  за нуждите на ДСХ  и ЦНСТ 1,2. 

Тези докладни записки бяха разгледани на заседанията на ПК на 21.11.2014г. и 

комисиите имат становища за днешното заседание. 
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                 Колеги,получихме още една докладна записка на 24.11.2014г. след обяд, относно: 

Закриване на съществуващата полудневна подготвителна група в с.Алеково, 

разкрита с Решение № 382/26.08.2014г. на Общински съвет гр.Алфатар, за 

учебната 2014/2015г.   

               Днес в 13,30 часа Постоянна комисия „Образование, Култура, Културно 

историческо наследство, Младежки дейности, Вероизповедания, Туризъм” 

проведе извънредно заседание  като разгледа докладната записка. 

Колеги , давам думата на вносителя на тези докладни записки , г-жа Донева да 

изложи  мотивите за внасяне им след изпратената покана . 

Желяна Донева: Наложи се  входиране на четири докладни записки по 

независещи от нас причини. Спешно е ! Ако разрешите да дадем думата на 

директора на ЦДГ г-жа Ранкова. 

Виолета Ранкова: Какво предизвика спешното разглеждане на докладната 

записка  относно закриване на съществуващата полудневна подготвителна група 

в с.Алеково?  До 01.12.2014 г.трябва да бъдат актуализирани данните за 

учебните заведения на област Силистра.Това е базата, която се използва за 

тяхното финансиране през следващата бюджетна година. Средствата за 

финансиране на полудневна подготвителна група са в размер на 940 лв., а за 

целодневна подготвителна група са в размер на 1720 лв. годишно на дете.  

Въпреки взетото решение на ОбС ,средната посещаемост за посоченият от мен 

период в докладната записка варира между 3-4 деца. 

Росица Иванова:-председател ПК„Образование, Култура, Културно 

историческо наследство, Младежки дейности, Вероизповедания, 

Туризъм”:Единодушно взехме решение на извънредното заседание на ПК „ 

Образование, Култура, ….” , тази докладна записка да стане обект на разискване 

и да влезе като точка на днешното заседание на ОбС. Предлагам тази докладна 

записка да влезе, като точка първа  в проекта за дневен ред на днешното 

заседание на ОбС. 

Златка Питакова: Колеги , който е съгласен , докладна записка относно 

Закриване на съществуващата полудневна подготвителна група в с.Алеково, 

разкрита с Решение № 382/26.08.2014г. на Общински съвет гр.Алфатар, за 

учебната 2014/2015г да влезе като точка първа в проекта за дневен ред 

,точка четвърта да бъде: докладна записка относно Прекратяване на 

съсобствеността между Община Алфатар и физически лица чрез продажба на 

съсобствениците на общинската част, точка пета да бъде : докладна записка 

относно Прекратяване на съсобствеността между Община Алфатар и физически 

лица чрез продажба на съсобствениците на общинската част, точка седма да 

стане : докладна записка относно Даване съгласие за закупуване на лек 

автомобил за нуждите на ДСХ и ЦНСТ 1, 2 ,моля да гласува! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

 ПРИЕМА СЕ 
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Зачитам проекта на дневен ред с направените изменения и допълнения: 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД:    

1.Докладна записка относно закриване на съществуващата полудневна 

подготвителна група в с.Алеково, разкрита с Решение № 382/26.08.2014г. на 

Общински съвет гр.Алфатар, за учебната 2014/2015г.  

Докладва: кмета на Община Алфатар 

2.Относно върнато Решение № 397 от протокол № 48/31.10.2014г. от Областен 

управител за ново преразглеждане./относно годишен наем за декар за 

предоставени за ползване площи от общинския фонд „Пасища и мери”/. 

Докладва: председателя на ОбС Алфатар. 

3 .Докладна записка с Изх.№2425/12.11.2014г. относно даване на съгласие за 

ползването  на дървесина за горските територии - общинска собственост. 

        Докладва: кмета на Община Алфатар.   

4. Докладна записка относно Прекратяване на съсобствеността между Община 

Алфатар и физически лица чрез продажба на съсобствениците на общинската част. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно  Прекратяване на съсобствеността между Община 

Алфатар и физически лица чрез продажба на съсобствениците на общинската част. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6.Докладна записка с Изх.№2426/12.11.2014г. относно приемане на Правилника за 

организацията и дейността на Клубовете на инвалида и пенсионера. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7.Докладна записка с Изх.№2447/17.11.2014г. относно даване съгласие за 

закупуване на лек автомобил за нуждите на ДСХ и ЦНСТ 1, 2.  

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Относно избор на съдебни заседатели към Районен съд – Силистра. 

Докладва: председателя на  ВК към ОбС Алфатар. 

 9. Въпроси. Заявления. Изказвания и др.  

Който е съгласен така предложеният  проект за дневен ред да стане дневен 

ред на днешното заседание,  моля да гласува! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

 

РЕШЕНИЕ № 401 
 

На основание чл.21 , ал.1 и ал.2 от ЗМСМА,. 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 

1. Докладна записка относно закриване на съществуващата полудневна 

подготвителна група в с.Алеково, разкрита с Решение № 382/26.08.2014г. на 

Общински съвет гр.Алфатар, за учебната 2014/2015г.  

Докладва: кмета на Община Алфатар 
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2.Относно върнато Решение № 397 от протокол № 48/31.10.2014г. от Областен 

управител за ново преразглеждане./относно годишен наем за декар за 

предоставени за ползване площи от общинския фонд „Пасища и мери”/. 

Докладва: председателя на ОбС Алфатар. 

3 .Докладна записка с Изх.№2425/12.11.2014г. относно даване на съгласие за 

ползването  на дървесина за горските територии - общинска собственост. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно Прекратяване на съсобствеността между Община 

Алфатар и физически лица чрез продажба на съсобствениците на общинската част. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно  Прекратяване на съсобствеността между Община 

Алфатар и физически лица чрез продажба на съсобствениците на общинската част. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6.Докладна записка с Изх.№2426/12.11.2014г. относно приемане на Правилника за 

организацията и дейността на Клубовете на инвалида и пенсионера. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7.Докладна записка с Изх.№2447/17.11.2014г. относно даване съгласие за 

закупуване на лек автомобил за нуждите на ДСХ и ЦНСТ 1, 2.  

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Относно избор на съдебни заседатели към Районен съд – Силистра. 

Докладва: председателя на  ВК към ОбС Алфатар. 

 9. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Давам думата на г-жа Росица Иванова председател ПК 

„Образование, Култура Културно историческо наследство…“ към Общински 

съвет гр. Алфатар. 

Росица Иванова: ПК „Образование, Култура Културно историческо 

наследство…“ се събра на извънредно заседание в 13.30 часа ,днес  25.11.2014 г. 

Разгледахме докладната записка, коментирахме. Изслушахме г-жа Виолета 

Ранкова - директор на ЦДГ”Щастливо детство” гр.Алфатар и г-жа  Желяна Донева 

– заместник кмет на общината. Установи се не посещаемост на децата , 

изразходват се средства за осветление , отопление и др. м- ли за 2-3 деца вместо 

минимум шест. Търсим икономическия ефект. 

Янка Господинова:  Ще гласувам против. Тази докладна записка не е мотивирана 

и необоснована. Липса на мениджърски екип. Не сме палячовци. Не може преди  

три месеца да искате  в с. Алеково да бъде  формирана една полудневна  

подготвителна група, а сега да искате друго. Не са ли Ви раздути щатовете? Има 

слаба посещаемост. Какво направихте Вие? При положение, че всичко е 

безплатно, родителите няма да искат  да им бъде нахранено детето. Какво ще стане 

със сградата? Какво ще стане с учителката и лелката?Много е лесно да закриваме. 

По този начин ще закрием и училището в гр. Алфатар. Преди три месеца не си ли 

направихте анализ на дейността? Има начини. 

Виолета Ранкова:Лелката ще бъде освободена, а учителката пренасочена в 

групата в с. Бистра.  Въпреки уверенията на родителите и подписаните от тях 

заявление за изявеното им желание  децата им да посещават полудневна група, 

през наблюдавания период / месец  септември – октомври  - ноември/няма 

необходимата посещаемост.  
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Нели Маринова: Моят въпрос е разговаряли ли сте с родителите? Какво е тяхното 

становище? 

Виолета Ранкова: Съгласно ЗНП и ППЗНП  предучилищната подготовка е 

задължителна. Децата нямат право да отсъстват повече от  три дни без 

основателни причини. Въпреки подписаните от родителите  декларации  за 

осигуряване на редовна  посещаемост  от  децата им, това не беше наблюдавано за  

посочения период. Подписани са и  заявления от родителите , че след закриване на 

групата децата  им да бъдат извозвани до гр. Алфатар.  

Нели Маринова: Всички родители подписали ли са тази декларация и заявление? 

Трябва да е ясно дали родителите искат децата им да прихождат .Да чуем и кмета 

на населеното място. 

Иван Захариев- кмет на с. Алеково: Аз лично съм разговарял с родителите  и те 

нямат интерес да си пускат децата. Бягат зад граница, оставят децата на баби и 

дядовци и обещават, че ще си пускат децата, но реалността  е друга – няма 

посещаемост. Тук , в Алфатар може и да не е така, защото автобуса ще ги взема и 

ще ги връща в махалата.Също така ще бъдат нахранени на обяд. 

Росица Иванова: Каква е алтернативата, ако не приемем това решение? 

Виолета Ранкова: Не може да съществува целодневна група с по малко от 12 деца 

съгласно НАРЕДБА № 7 от 29.12.2000 г. за определяне броя на паралелките и 

групите и броя на учениците и на децата в паралелките и в групите на 

училищата, детските градини и обслужващите звена (Загл. доп. - ДВ, бр. 27 от 

2008 г.) 

Марин Пейчинов:Децата посещаващи полудневната група са едно или две. 

Живея до детската градина и съм виждал. 

Росица Иванова: Тя ще се самозакрие. Така или  иначе? 

Виолета Ранкова: Да, ще се самозакрие. 

Радка Желева:Много е трудно такова решение. Била съм принудена да предлагам 

такива решения. Такава е ситуацията, че децата ги нямаме. Много е трудно. 

Трябва да сме реалисти и да преценяваме ситуацията. При положение, че има 

осигурен транспорт мисля, че ще е удобно за децата. Аз ще гласувам „ за”. 

Живка Великова: Има ли спрени детски надбавки поради непосещаемост?  

Виолета Ранкова: Родителите на децата са в чужбина и не получават детски 

надбавки. 

Златка Питакова : Имуществото на детската градина къде ще се съхрани. 

Виолета Ранкова:  Нямам предложение за  прехвърляне на имуществото , защото 

базата ще се ползва от група с. Бистра предвид предстоящия основен ремонт на  

сградата в  с. Бистра. 

Колеги, имате ли други въпроси ? Няма.  Зачитам основанието: 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, чл.10,ал.8 от Закона за народната 

просвета и чл.15,ал.1,ал.3 от Правилник за прилагане на закона за народната 

просвета предлагам общинския съвет да вземе следните : 

 

РЕШЕНИЕ № 402 

 

1.Закрива формираната с Решение №382/26.08.2014г. на ОбС - Алфатар 

полудневна подготвителна група в с. Алеково към ЦДГ „Щастливо детство” гр. 

Алфатар, с минимален брой на децата – 6 (шест) деца. 
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2.Директорът на ЦДГ „Щастливо детство” гр. Алфатар да създаде организация за 

извозване на децата до гр. Алфатар. 

Колеги, преминаваме към гласуване. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 1; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова против 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

                                              РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова:Благодаря Ви колеги! Преминаваме към втора точка от 

дневния ред.  

ТОЧКА ВТОРА: Относно върнато Решение № 397 от протокол № 

48/31.10.2014г. от Областен управител за ново преразглеждане./относно годишен 

наем за декар за предоставени за ползване площи от общинския фонд „Пасища и 

мери”/. 

Златка Питакова:Всичко което трябва да се качи в сайта на общината е 

подготвено – мотиви , проект на наредба , проект на решение и др.и предлагам 

да отменим това решение № 397 от 31.10.2014г. за декемврийската сесия. Да 

спазим сроковете за обсъждане- 14 дневен срок. Областния управител иска 

решение. Ако вземем решението което искате, пак ще ни го върнат. 

Радка Желева: Г-жа Питакова е разговаряла с юрист . Трябва да се качи на 

сайта  предложението и мотивите, да се спазят сроковете и на заседание месец 

декември  да се приеме ново решение. 

Янка Господинова: Ако отменим решението това означава, че и моето 

предложение се отменя. 

Радка Желева: Трябва да се съобразим с Областния управител. 

Златка Питакова: Имате ли други въпроси?.Зачитам предложението за решение:  

На  основание чл.21 т.9 и т.24  от ЗМСМА предлагам , Общинския съвет да 

вземе  следното:  

РЕШЕНИЕ № 403 

 

1. Общински съвет Алфатар отменя свое Решение № 397  от 31.10.2014г. 

вписано в Протокол № 48 от заседание на ОбС проведено на 31.10.2014г. 

Колеги, преминаваме към гласуване. 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 1; „въздържали се” –0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов                 за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова против 

Росица Иванова за Радка Желева                  за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, следва точка трета от дневния ред. 



 7 

ТОЧКА ТРЕТА: .Докладна записка с Изх.№2425/12.11.2014г. относно даване на 

съгласие за ползването  на дървесина за горските територии - общинска 

собственост. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов председател 

ПК”Общинска собственост, Устройство на територията, Пътна и селска мрежа, 

Благоустройство …”за становище на комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря, г-жо Питакова! Колеги имате докладната записка и 

материалите към нея.На заседание на ПК „Общинска собственост, Устройство на 

територията, …” беше разгледана  и обсъдена докладната записка. Имаше 

коментари относно цените на които може да се ползва  дървесината от 

населението и от фирми. Становището на ПК „Общинска собственост, Устройство 

на територията,…” е  така предложеното решение от общинска администрация да 

стане решение на днешното заседание. 

Нели Маринова – председател ПК „Бюджет, Финанси, Нормативна уредба, 

Местно самоуправление, Икономическа и инвестиционна политика, Приватизация 

и предприватизиционен контрол”. Становището на ПК „Бюджет, Финанси, 

Нормативна уредба, Местно самоуправление, ….” е  проекторешението да стане 

решение на днешното заседание. 

Янка Господинова – председател  ПК „ Здравеопазване, Социални дейности, 

Трудова заетост, Икономика, ……” : Нашата комисия  подкрепя становището на 

останалите ПК. 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги!  

    На основание чл. 21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация,  гл.Трета, раздел І и чл.71, ал.5, т.3 от ІІ от Наредба за условията 

и реда за възлагане изпълнението на дейности в горските територии - държавна и 

общинска собственост, и за ползването на дървесина и недървесни горски 

продукти (обн., ДВ, бр. 96/2011 г., изм. и доп., бр. 90/2012 г.) предлагам Общински 

съвет Алфатар да вземе  следните: 

Р Е Ш Е Н И Е: № 404 

 

1.Одобрява доклада на лицензирания инженер – лесовъд инж. Буряна Петрова 

Дженкова лицензиран  с удостоверение  №528-1/26.08.2012г. МЗХ-ИАГ.  

2.На основание  чл.71, ал.5, т.3 от ІІ от Наредба за условията и реда за възлагане 

изпълнението на дейности в горските територии - държавна и общинска 

собственост, и за ползването на дървесина и недървесни горски продукти (обн., 

ДВ, бр. 96/2011г., изм. и доп., бр.90/2012г.)  утвърждава Ценоразпис за стояща 

дървесина на корен – начална тръжна цена както следва: 
 

 Категория 

дървесина 

Асортимент Дърв. вид Количество 

м3 

Цена на 1 м3 

без ДДС    лв.  

1.1 едра трупи 18-29 см акация 1 45 
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1.2 средна технологична акация 1 35 

1.3 дребна технологична акация 1 35 

1.4 дърва за огрев акация 1 35 

2.1 средна технологична цр 1 38 

2.2 дърва за огрев цр 1 38 

3.1 едра трупи 18-29 см чрн 1 47 

3.2 дърва за огрев чрн 1 35 

4 дърва за огрев кгбр 1 35 

5.1 средна технологична др. шир 1 35 

5.22 дърва за огрев др. шир. 1 35 

1. На основание чл.5 от Наредбата определя ползването на дървесина от 

горските територии - общинска собственост, да се осъществи както следва:  

          а.)  чрез добив и продажба на добита дървесина: 

                 -  в обем на  100 пространствен куб.м от количествата в 

отдел/подотдел №398 "Щ" ,№398 "А1"; гр.Алфатар   акациева култура  , която  

да се осъществи  по ценоразпис както следва: 

№ по 

ред  

Сортимент  дървесен вид Цена/лева/ с включен ДДС 

за простран.куб.м 

 

1 Дърва за огрев   акация 35,00 

            б.) чрез продажба на стояща дървесина  на корен  в отдели /подотдели и обем по количествата  се 

чрез провеждане на  търг  

 

№ 

по 

ред 

Землище 
Отдел, 

подотдел 

Едра 

/куб.м/ 

средна 

/куб.м/ 

дребна 

/куб.м/ 

Дърва 

/куб.м 

1 2 3 4 5 6 7 

1 гр.Алфатар 398 - щ 2 3 1 0 

2 гр.Алфатар 398 – а1 1 1 0 0 

3 гр.Алфатар 464 – ж 0 0 0 23 

4 гр. Алфатар 464 – з 0 0 0 228 

5 с. В. Левски 298 - к 0 9 1 79 

6 с. В. Левски 296 - н 0 8 1 69 
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7 с. Кутловица 337 - л 0 1 0 22 

8 с. Кутловица 337 - м 1 11 1 77 

   4 33 4 498 

 

4.Право да закупуват  добита дървесина чрез продажба (по т.3 „а”)  по  ценоразпис 

имат:  

- физически лица с постоянен адрес в общината, които не са търговци - 

за лична употреба, без право на продажба/ 

- училища, социални домове, детски заведения, религиозни институции, 

културни институции на бюджетна издръжка - без право на продажба; 

5.Възлага на кмета на община Алфатар да  извърши всички действия за 

правилното и законосъобразно изпълнение на настоящото решение и  проведе 

съответните процедури за  продажба на  дървесина. Съгласно гл.ІІІ  раздел І / ІІ от 

Наредба за условията и реда за възлагане изпълнението на дейности в горските 

територии - държавна и общинска собственост, и за ползването на дървесина и 

недървесни горски продукти (обн., ДВ, бр. 96/2011 г., изм. и доп., бр. 90/2012 г.)  - 

продажба на стояща дървесина на корен   чрез търг с явно наддаване. 

Колеги, преминаваме към  гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно Прекратяване на 

съсобствеността между Община Алфатар и физически лица чрез продажба на 

съсобствениците на общинската част. 

Златка Питакова: Заповядайте, г- Пейчинов! 

Марин Пейчинов – председател ПК”Общинска собственост, Устройство на 

територията, Пътна и селска мрежа, Благоустройство …”. Благодаря Ви г-жо 

Питакова! На заседание на ПК”Общинска собственост, …..…” беше разгледана  и 

обсъдена докладната записка с приложените към нея документи и становището на 

ПК е проекторешението да стане решение на днешното заседание на ОбС. 

Нели Маринова – председател ПК „Бюджет, Финанси, Нормативна уредба, 

Местно самоуправление, …..”: Пълен набор документи  и становището на ПК 

„Бюджет, Финанси, Нормативна уредба, Местно самоуправление…..”  е „ за”. 

Янка Господинова – председател  ПК „ Здравеопазване, Социални дейности, 

Трудова заетост, Икономика, ……” : ПК „ Здравеопазване, Социални дейности, 
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Трудова заетост, Икономика, ……” подкрепя   решението предложено от 

общинска администрация . 

Росица Иванова – председател ПК „ Образование, Култура, Културно 

историческо наследство, ……”: ПК „ Образование, Култура, Културно 

историческо наследство, Младежки дейности, Вероизповедания, Туризъм” 

подкрепя предложеното решение на общинска администрация. 

Златка Питакова:  Колеги, зачитам предложението за решение. 

     На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.36, ал.1, т.2 от Закона за 

общинската собственост, чл.48, ал.1, т.3 от  Наредбата за реда за придобиване,  

управление и разпореждане с имоти и вещи общинска собственост и постъпило 

искане за закупуване, предлагам Общински съвет да вземе следните : 

Р Е Ш Е Н И Е: № 405 

 

1. Актуализира годишната програма за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост, като включва недвижим имот находящ се в с.Кутловица, 

общ.Алфатар с площ от 393/2998кв.м. идеални части от УПИ VIІІ32, кв.15, 

съгласно АОС № 27 от 28.10.2014г. 

2. Дава съгласие за прекратяване на съсобствеността между община Алфатар и 

Пенчо Дочев Савчев, относно имот находящ се в с.Кутловица, общ.Алфатар с 

площ от 393/2998кв.м. идеални части от УПИ VIІІ32, кв.15, съгласно АОС № 27 от 

28.10.2014г., чрез продажба на частта на общината на цена от  1170.00 (хиляда сто 

и седемдесет )лв. без включен ДДС, и ДДС в размер на 234,00 лв. (двеста тридесет 

и четири). 

3. Възлага на кмета на Общината да извърши последващите процедури по 

разпореждането с имота. 

 Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към точка пета от 

дневния ред.  

ТОЧКА ПЕТА: . Докладна записка относно  Прекратяване на съсобствеността 

между Община Алфатар и физически лица чрез продажба на съсобствениците на 

общинската част. 

Заповядайте отново , г- н Пейчинов! 

Марин Пейчинов – председател ПК”Общинска собственост, Устройство на 

територията,  …”. Благодаря г-жо Питакова! Двете докладни са идентични , с  
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малка разлика. Прекратяване на съсобственост, продажба с цел обединяване на 

един голям имот. Имаме необходимите документи към докладната записка. На 

заседание на ПК разгледахме и обсъдихме и становището на ПК”Общинска 

собственост, Устройство на територията, Пътна и селска мрежа, Благоустройство 

…” е :така предложеното решение от общинска администрация да стане решение 

на днешното заседание. 

Янка Господинова – председател  ПК „ Здравеопазване, Социални дейности, 

Трудова заетост, Икономика, ……” : ПК „ Здравеопазване, Социални дейности, 

Трудова заетост, Икономика, ……” подкрепя  предложеното решението . 

Нели Маринова – председател ПК „Бюджет, Финанси, Нормативна уредба, 

Местно самоуправление, Икономическа и инвестиционна политика, Приватизация 

и предприватизиционен контрол”. Становището на ПК „Бюджет, Финанси, …..” е 

„за”, да се приеме предложеното решение от общинска администрация. 

Златка Питакова: Колеги, зачитам основанието и преминаваме в режим на 

гласуване. 

    На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.36, ал.1, т.2 от Закона за 

общинската собственост, чл.48, ал.1, т.3 от  Наредбата за реда за придобиване,  

управление и разпореждане с имоти и вещи общинска собственост и постъпило 

искане за закупуване, предлагам Общински съвет да вземе следните : 

 

Р Е Ш Е Н И Е: № 406 

 

1. Актуализира годишната програма за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост, като включва следните недвижими имоти частна общинска 

собственост, ПИ с идентификатор 00415.502.5138 с площ от 38 кв.м. (АОС 

№411/28.10.2014г.), и ПИ с идентификатор 00415.502.5139 с площ от 39 кв.м. 

(АОС №412/28.10.2014г.),  находящ се в гр.Алфатар,  общ.Алфатар. 

2. Дава съгласие за прекратяване на съсобствеността между община Алфатар и 

Георги Колев Георгиев, относно следните недвижими имоти частна общинска 

собственост, ПИ с идентификатор 00415.502.5138 с площ от 38 кв.м. (АОС 

№411/28.10.2014г.), и ПИ с идентификатор 00415.502.5139 с площ от 39 кв.м. 

(АОС №412/28.10.2014г.),  находящ се в гр.Алфатар,  общ.Алфатар, чрез продажба 

на частта на общината на цена от  450.00 (четиристотин и петдесет )лв. без 

включен ДДС, и ДДС в размер на 90,00 лв. (деветдесет). 

3. Възлага на кмета на Общината да извърши последващите процедури по 

разпореждането с имота. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 
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Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към точка шеста от 

дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка с Изх.№2426/12.11.2014г. относно 

приемане на Правилника за организацията и дейността на Клубовете на 

инвалида и пенсионера. 

Янка Господинова – председател  ПК „ Здравеопазване, Социални дейности, 

Трудова заетост, ……”. За правилника бях конкретна. Правилника да не бъде 

приет,  няма да гласувам. 

Нели Маринова – председател ПК „Бюджет, Финанси, Нормативна уредба, 

Местно самоуправление, …..,”. Искахме да чуем мотивите, те са абсолютно 

административни, правилника е  в противоречие със статута на 

неправителствените организации. Може спокойно да се развива дейност. Ще съм 

въздържала се. 

Радка Желева: Самите клубове си правят правилници. 

Златка Питакова: Има  правилник и мотиви на сайта на общината и беше 

редно, който не е съгласен  да коментира в определения срок.  

Нели Маринова: Изчетох всичко - в противоречие с НПО. Ние обсъждаме един 

конкретен случай - с. Цар Асен. 

Марин Пейчинов:  Мотиви, цени – добре, но самият правилник се чудя защо е 

необходим. Нямя друга цел освен да контролира пенсионерските клубове. 

Общинска администрация иска да контролира тези клубове. Така го разбирам аз. 

Златка Питакова:  Колеги,  имате ли други въпроси или предложения? 

Радка Желева:  Има ли нещо, което ни задължава да приемем този правилник?  

На този етап не  е необходимо да бъде приет този правилник, не би следвало да 

им налагаме други условия от тези които са приети на общите събрания. 

Стефка Жекова: Няма нищо което задължава. 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към гласуване. 

На основания: чл.21, ал.2 от ЗМСМА и при спазване изискванията на чл. 26 

и чл. 28 от ЗНА и чл. 76, ал. 3 и чл. 77 от АПК предлагам Общински съвет – 

Алфатар да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ: 407 

1. Приема предложения в Приложение № 2 проект за Правилник за 

организацията и дейността на Клубовете и инвалида и пенсионера в Община 

Алфатар.  

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 0; „против” – 8; „въздържали се” – 3. 
 

Златка Питакова въздържал 

се 

Нели Маринова въздържал 

се 

Живка Великова против Петър Иванов против 

Ивелина Миткова против Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Янка Господинова против 

Росица Иванова въздържал 

се 

Радка Желева против 
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Тюркян Мехмед против   

РЕШЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към точка седма от 

дневния ред. 

ТОЧКА СЕДМА : Докладна записка с Изх.№2447/17.11.2014г. относно даване 

съгласие за закупуване на лек автомобил за нуждите на ДСХ и ЦНСТ 1, 2 

Ще дам думата на г-жа Янка Господинова член на  ПК „Бюджет, Финанси, 

Нормативна уредба, Местно самоуправление, …” да изкаже становището на 

комисията защото г-жа Маринова е директор в ДСХ и не желае да участва в 

обсъждането и гласуването на тази точка от дневния ред. .Няма конфликт на 

интереси. Заповядайте, г-жо Господинова! 

Янка Господинова -член на  ПК „Бюджет, Финанси, Нормативна уредба, …”:  

Има входирана докладна записка .  Има нужда от лек автомобил за нуждите на 

ДСХ и ЦНСТ 1, 2.  Нямам нищо против , стига да бъдат осигурени средствата от 

издръжката на ДСХ. Становището на ПК„Бюджет, Финанси, Нормативна уредба, 

Местно самоуправление, …” е да бъде приета докладната записка в така 

предложеният и вид. Становището на ПК „Здравеопазване, Социални дейности, 

Трудова заетост,..” е да бъде приета докладната записка в така предложеният и вид 

от общинска администрация и закупуването на автомобила да стане факт. 

Марин Пейчинов – председател ПК”Общинска собственост, Устройство на 

територията, Пътна и селска мрежа, Благоустройство …”. Становището на ПК е 

така предложената докладна записка  от общинска администрация да бъде приета 

на днешното заседание. 

Росица Иванова – председател ПК „ Образование, Култура, Културно 

историческо наследство, Младежки дейности, Вероизповедания, Туризъм”: 

Солидарна съм  с колегите  и подкрепям  това решение. 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! 

На основание чл.21, ал.1, т.6 и 8 от ЗМСМА, чл.124 от ЗПФ и чл.50, чл.52 и 

чл.53 от Наредба за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна 

прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане, изпълнение и 

отчитане на общинския бюджет на Община Алфатар,  предлагам  Общинския 

съвет да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ: 408 

1. Дава съгласие за закупуване на  лек автомобил за нуждите на Дом за стари 

хора, ЦНСТ 1 и ЦНСТ 2 Алфатар на обща стойност до 40 000 лв./ четиридесет 

хиляди лева / със средства от стандартите за издръжка на ЦНСТ за стари хора. 

2.Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата актуализация 

по бюджета на общината за изпълнение на т.1 от решението. 

Колеги, преминаваме към гласуване. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
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Златка Питакова за Нели Маринова извън залата 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към точка осма от 

дневния ред. 

ТОЧКА ОСМА: Относно избор на съдебни заседатели към Районен съд – 

Силистра. 

Златка Питакова: Колеги, имате протокол на временната комисия за избор на съдебни 

заседатели за Районен съд-Силистра, мандат 01.01.2015г. - 31.12.2019г. 

Комисията предлага на Общински съвет – Алфатар  четирима кандидати за избор , 

както следва: 

1. Валентина Стоянова Желева – завършила икономически техникум , 

специалност „Счетоводна отчетност”.Работила като касиер , началник склад и 

последно като касиер- приемчик в „Спортен тотализатор” 

2.Найден Колев Найденов – висше икономическо образование , в момента работи 

като ст. експерт „ Приходи от населението” в Община Алфатар. 

3. Красимира Никова Кръстева  - висше образование , обществена личност , в 

момента е директор дирекция „Социално подпомагане „ в гр. Алфатар. 

4. Желяна Димитрова Донева – висше образование –магистър,  обществена 

личност , в момента е зам. кмет в Община Алфатар. 

5.Живка Колева Великова – общински съветник , зем. производител, 

обществена личност , активно участва в благотворителност. 

Давам думата на г-жа Донева. 

Желяна Донева: Оттеглям кандидатурата си за съдебен заседател, поради лични 

причини. 

Златка Питакова:Колеги, имате ли въпроси към г-жа Донева , или приемате 

оттеглянето и ?.Няма въпроси. Приема се .Моля да гласуваме кандидатурите, 

всяка поотделно! 

Валентина Стоянова Желева – завършила икономически техникум , 

специалност „Счетоводна отчетност”.Работила като касиер , началник склад и 

последно като касиер- приемчик в „Спортен тотализатор. 

Златка Питакова: Колеги, моля да гласуваме! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 4; „против” – 0; „въздържали се” –7 . 
 

Златка Питакова за Нели Маринова въздържал 

се 

Живка Великова въздържал 

се 

Петър Иванов за 

Ивелина Миткова въздържал 

се 

Селятин Исмаилов въздържал 

се 

Марин Пейчинов въздържал Янка Господинова въздържал 
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се се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед въздържал 

се 

  

НЕ  СЕ ПРИЕМА 

 

Найден Колев Найденов – висше икономическо образование , в момента 

работи като ст. експерт „ Приходи от населението” в Община Алфатар. 

Златка Питакова: Колеги, моля да гласуваме! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 7; „против” – 0; „въздържали се” –4 . 
 

Златка Питакова въздържал 

се 

Нели Маринова за 

Живка Великова въздържал 

се 

Петър Иванов за 

Ивелина Миткова въздържал 

се 

Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържал 

се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
ПРИЕМА СЕ 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги!  

 Красимира Никова Кръстева  - висше образование , обществена личност , в 

момента е директор дирекция „Социално подпомагане „ в гр. Алфатар. 

Златка Питакова: Колеги, моля да гласуваме! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 7; „против” – 0; „въздържали се” –4 . 
 

Златка Питакова за Нели Маринова въздържал 

се 

Живка Великова за Петър Иванов въздържал 

се 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова въздържал 

се 

Радка Желева въздържал 

се 

Тюркян Мехмед за   
ПРИЕМА СЕ 

Живка Колева Великова – общински съветник , зем. производител, 

обществена личност , активно участва в благотворителност 

Златка Питакова: Колеги, моля да гласуваме! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” –0 . 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
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ПРИЕМА СЕ 

 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги!От направените гласувания е видно , че 

отпада Валентина Желева и остават : .Найден Колев  , Красимира Кръстева и 

Живка Великова.Колеги , зачитам основанието за гласуване на тримата 

кандидати: Найден Колев  , Красимира Кръстева и Живка Великова. 

    На основание Наредба №1 / 03.02.2011 год. за съдебните 

заседатели , чл.21., ал.1, т.23 от ЗМСМА и във връзка с Писмо №655 / 

07.10.2014 год. на Окръжен съд-Силистра , предлагам ОбС да  вземе : 
РЕШЕНИЕ: 409 

1.Утвърждава три броя съдебни заседатели от Община Алфатар за 

Районен съд гр. Силистра , мандат 01.01.2015г. - 31.12.2019г както 

следва: 
1.Найден Колев Найденов  

2. Красимира Никова Кръстева   

3.Живка Колева Великова  

Златка Питакова: Колеги,преминаваме в режим на гласуваме! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” –0 . 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА  

ТОЧКА ДЕВЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Нели Маринова: Бяхме на публично обсъждане на проектобюджет 2015 г. Имаше 

предложение от граждани, заседанията на ОбС да се провеждат извънработно  

време, за да присъстват и гражданите. 

Янка Господинова:Неможе някой да ни налага работно време. Който има 

желание ще дойде. 

Желяна Донева: Г-жо Питакова да дадем думата на г-жа Стефка Жекова. 

Стефка Жекова: Искам да уведомя и поканя тук присъстващите на две 

предстоящи събития: 

1.Фотоизложба  в която ще бъдат представени успешни проекти с видими 

резултати, реализирани по Оперативните програми 2007-2013г.. Изложбата е 

насочена към широката общественост, а целта е да се онагледи постигнатото с 

европейски средства в област Силистра. 

Посланието ни е: „Европейските средства са за всички нас!“. 

В община Алфатар изложбата ще бъде позиционирана в залата на Народно 

читалище „Йордан Йовков-1894“ в периода 24 ноември – 05 декември 2014 г., а 

официалното откриване ще се проведе на 26 ноември (сряда), от 14:00 ч. 
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2.Ръководството на  Община Алфатар  с подкрепата на Общинската Организация 

на БЧК – Алфатар канят всички жители и гости  на гр. Алфатар на празнично 

тържество по повод запалването на коледните светлини на 11.12.2014г. от 15.30 

часа. Освен традиционната баница ще  се открие и благотворителен базар под 

надслов” Деца помагат на деца”. Коледа е! В навечерието на светъл ден нека 

всички се обединим, за да доставим лъч светлина  и надежда на малкия Мирослав 

Тодоров и неговото семейство! Детето е със сериозно заболяване и има нужда от  

финансова помощ. 

Златка Питакова: Искам да уведомя съдебните заседатели в най- кратък 

срок/петък/да предоставят в ОбС необходимите документи. 

 В  ОбС  постъпиха  отговори на жалби  относно проблемите с Борко 

Кирилов.Отглежда голям брой овце и др. животни в двора на къщата си. И 

отговора на всички инстанции е, че общината трябва да си реши 

проблема.Предлагам за сетен път , общинска администрация да си актуализира Н А 

Р Е Д Б А  № 1,ЗА ОПАЗВАНЕ НА ОБЩЕСТВЕНИЯ РЕД,ПОДДЪРЖАНЕ ЧИСТОТАТА И ОСИГУРЯВАНЕ 

ПРИВЕТЛИВ ВИД НА НАСЕЛЕНИТЕ МЕСТА НА ТЕРИТОРИЯТА НАОБЩИНА АЛФАТАР за да реагираме 

адекватно  при такива ситуации. 

Благодаря Ви колеги! Поради изчерпване на дневния ред председателят на 

ОбС - Златка Питакова закри редовното заседание на ОбС в 16.00 часа. 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 
 

Протоколист: …. 

/Иванка Жекова/ 


